
Protokół Nr 58/ 2009  

z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu  

z dnia 16. 12. 2009   

 

Na posiedzeniu obecni byli:  

1. K. Szustak – kierownik OPS w Dębnicy Kaszubskiej 

2. M. Żendarska- inspektor 

3. R. Matyjaszewska- GOK 

4. W. Szyliński- Dyrektor NZOZ w Dębnicy Kaszubskiej 

5. 5 członków Komisji – wszyscy obecni 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Funkcjonowanie bibliotek na terenie Gminy. 

4. Sprawy bieżące. 

Ad.1-2 

Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała obecnych z porządkiem 
obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad.3 

 Jako pierwsza głos zabrała pani Renata Matyjaszewska, przedstawiła sytuację bibliotek w 
naszej Gminie, co ilustruje załączone sprawozdanie.   Komisja zwróciła uwagę na 
stosunkowo małą ilość czytelników Biblioteki w Dębnicy Kaszubskiej w stosunku do Biblioteki 
w Budowie, duży wpływ na taką sytuację mają telewizja i Internet.  Z  Biblioteki korzystają w 
dużej części osoby starsze, które czytają „od zawsze” . Biblioteka czyni starania aby 
zwiększyć zainteresowanie czytelnictwem poprzez organizowanie spotkań czytelniczych 
,tematycznych w ramach bajko terapii tzn. raz w miesiącu organizowane jest czytanie książki 
przy świecach, z poszczególnych gatunków literackich. 

Ad. 4 

Następnie głos zabrał zaproszony na posiedzenie Komisji pan doktor Wiesław Szyliński, 
który udzielił odpowiedzi na interpelację w sprawie wznowienia działalności gabinetu 
fizjoterapii w Ośrodku Zdrowia w Dębnicy Kaszubskiej. Według doktora Szylińskiego 
Narodowy Fundusz Zdrowia nie chce podpisać umowy na świadczenie takich usług, gdyż nie 
są spełnione podstawowe wymagania takie jak:  

- brak fizjoterapeuty z wyższym wykształceniem (lub równoważnika tej specjalności) 

 



-  wymogi dotyczące obsługi medycznej osób niepełnosprawnych  ( podjazdy z poręczami, 
toalety z uchwytami, brak specjalistycznego sprzętu do świadczenia tych usług w pełnym 
zakresie)          Istnieje jednak możliwość świadczenia takich usług terapeutycznych na 
poziomie dotychczasowym, wymaga to jednak wsparcia finansowego ze strony samorządu 
gminnego w kwocie około 30 000 zł rocznie ( technik fizjoterapii, opłata za media)  gdyż NFZ 
nie dołoży ani grosza.    

 K. Szustak – kierownik OPS-u przedstawiła  „Gminny Program profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych” oraz „Gminny Program przeciwdziałania narkomani”. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała oba te programy.  

 Monika Żendarska inspektor UG przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 
. Następnie przedstawiła „Plan zbywania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica 
Kaszubska” . Komisja ma na temat tego planu rozbieżne opinie, mianowicie chodzi o to czy 
nabywcy działek nie będą w przyszłości rościć sobie prawa do odszkodowania ze względu 
na szkodliwy wpływ sąsiedztwa GPZ na zdrowie.   

Na tym posiedzenie zakończpono.                                                                                    

                                                                                                                      Przewodnicząca  

Komisji Kultury i Oświaty 

 Jadwiga Karaś 

  

 

 

 

 

 

 


